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Rada rodičů FZŠ prof. Otokara Chlupa, z. s. 
se sídlem Fingerova 2186/17, 158 00 Praha 5 Stodůlky 

IČ: 09446575 
spolek zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, sp. zn. L 73801 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ  

Datum a čas konání:  15. února 2022, 17:30 hod. 

Místo konání:  FZŠ prof. Otokara Chlupa 

Zasedání svolala:  Jana Mašínová, předsedkyně výboru Rady rodičů 

Přítomní:   28 delegátů nebo jejich náhradníků dle prezenční listiny, 
PaedDr. Zuzana Majstrová – ředitelka školy, Renáta Bezděkovská, 
vedoucí školní jídelny 

Ze 33 tříd má 27 tříd přítomného svého delegáta nebo 
náhradníka, tj. nadpoloviční většina, zasedání je 
usnášeníschopné. 

Třídy 1.C, 2.D, 7.A, 7.C, 8.A, 9.B nejsou zastoupené.  

Zapsala:  Zuzana Kalivodová 

Přílohy: Listina přítomných s jejich podpisy 

 
PROGRAM A VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ: 

 

1.  ZAHÁJENÍ, SEZNÁMENÍ S PROGRAMEM SCHŮZE 

Zasedání zahájila předsedkyně výboru Rady rodičů Jana Mašínová v 17:30 hod., sdělila 
počet přítomných, konstatovala, že zasedání je usnášeníschopné, navrhla za se 
předsedkyni tohoto zasedání a Zuzanu Kalivodovou za zapisovatelku.  
 

Návrh usnesení: Rada rodičů volí předsedkyní dnešního zasedání Janu Mašínovou, 
zapisovatelkou Zuzanu Kalivodovou. 
Hlasováno:  Pro: 27 / Proti: 0 / Zdržel se: 0  
Usnesení přijato. 
 

2.  INFORMACE ZE ŠKOLY 

• Paní ředitelka shrnula aktuální situaci ve škole ve vztahu k nemoci Covid-19 (konec 
pravidelného testování, konec karantén). Dále informovala o monitoringu Skutečně zdravé 
školy, který proběhl ve školní jídelně – dopadl velmi dobře, bylo zjištěno, že nejsou 
používána žádná závadná aditiva, pouze mírně větší obsah soli, která se aktuálně nahrazuje 
bylinkami. Zvýšily se porce salátů a netradičních příloh. Sladká jídla snížena na dvakrát 
měsíčně (doporučeno pouze jednou). Pracovnice jídelny byly vybaveny jmenovkami pro 
lepší komunikaci. Třídy prvního stupně chodí postupně na exkurze do jídelny a třídy 
druhého stupně se seznamují s jídly a jejich přípravou ve volitelných předmětech. 
 
 



 2 

• Jana Mašínová informovala o postupu v záležitosti rekonstrukce školní jídelny. Pracovní 
skupina byla přizvána k prezentaci projektu na MČP13. Prohlédli si také i světlovody V MŠ 
U Stromu, které jsou v projektu zahrnuté kvůli přívodu denního světla do pracovních zón. 
Nicméně projekt velmi pravděpodobně v letošním roce s ohledem na rozpočtovou situaci 
realizován nebude. Nicméně škola zůstává na předním místě a jakmile budou peníze na 
realizaci dostupné bude realizován (snad léto 2023). 
 
Jitka Čiháková informovala o plánovaném dotazníku ohledně stravování a školní jídelny 
směřujícího na všechny děti, rodiče i zaměstnance školy. Žáci 1. – 3. tříd budou dotazník 
vyplňovat s pomocí rodičů, 4-6. třídy v předmětu ICT a děti od 7. třídy v rámci vhodných 
předmětů (mediální výchova, Výchova pro zdraví, Domácnost…). 
Zároveň byly delegáti vyzváni, že mohou škole postupovat zajímavé podněty týkající 
zdravého stravování (kontakty na farmy, přednášky, pořady). 
 

3.  STAV KONTA A PLATBY ČLENSKÝCH PŘÍSPĚVKŮ 

• Ve školním roce 21/22 zatím vybráno 156.144,- Kč. tj. zhruba od 60% žáků (potenciál 
příspěvků je 811 dětí x 300 = 243.300, - Kč) 
 

• Podklady pro placení členských příspěvků, případně přehledy vybraných příspěvků 
v jednotlivých třídách budou zaslány jednotlivě delegátům pro jejich třídu. Delegáti jsou 
vyzváni ke jmenovitému oslovování jednotlivých rodičů, kteří ještě nezaplatili, což se ze 
zkušenosti jeví jako nejúčinnější. Zároveň nutné zdůrazňovat, že částka 300,- Kč na žáka je 
částkou minimální v tom smyslu, že je možné přispět víc (někteří rodiče tak činí). 

 

• V tuto chvíli nejsou v rozpočtu k dispozici prostředky např. na odměny pro aktivní rodiče 
(ty, kteří prací pro Radu rodičů tráví opravdu hodně času). Výbor zvažuje hodinovou 
odměnu 150,-Kč /hod.   

 

• Výbor informoval o plánovaném zvýšení příspěvku z 300,- Kč na 500,- Kč na žáka, neboť 
současná výše se nezměnila minimálně od roku 2009. Změna by byla na programu příštího 
zasedání RR. 

 

4.  INVESTICE, ČINNOST RADY RODIČŮ 
 

• Čerpání – z rozpočtu schváleného v 09/2021 vyčerpáno 50tis. Kč za hračky na Vánoce, 
Mikuláše, odměny za soutěže (prázdninové deníky, florbal), příspěvky na školy v přírodě a 
výlety byly vyčerpány jen částečně, a to z důvodu kovidových opatření – bude významněji 
čerpáno teď na jaře. 

 

• Plán na zřízení sociálního fondu – v každé třídě jedno dvě děti, které pravidelně nejezdí na 
hory, školy v přírodě či výlety, v menší míře jde o neúčast na divadelních představeních. 
Těmto dětem by bylo na socializační a kulturní aktivity přispíváno, či by byly dokonce přímo 
hrazeny, to závisí na zájmu rodičů a konkrétním rozpočtu fondu. RR považuje za přínosné 
hledat vhodný model sociální pomoci, bude podrobněji projednáno na příštím zasedání. 

 

• Plán na vytvoření webových stránek – stránka Rady rodičů stále pouze jako jednostránková 
záložka na webu školy. Návrh vytvořit vlastní stránky s více informacemi, které budou 
propojené z webu školy, se stále nedaří zrealizovat. Hledá se dobrovolník ze strany rodičů. 
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• Koncepční studie revitalizace zahrady – blíže představena grafická část (vznikly na základě 
workshopů s žáky, podnětů zaměstnanců školy i výsledků práce pracovní skupiny RR). 
Zahrada rozčleněna na funkční celky, které se navzájem překrývají, jsou propojené.  Podána 
žádost o grant na odbor životního prostředí Magistrátu, ale to by již byla potřeba 
architektonická studie rozpracovávající podrobně konkrétní místa v zahradě. I bez 
studie/grantů lze postupně realizovat dílčí méně náročné prvky – místo pro výuku, zastínění 
hrací plochy, přístup k vodě, ukládací prostory pro družinu. Za akutní je považován 
nedostatek stínu – lze vyřešit v souladu s vypracovanou studií stínící plachtou kotvenou ke 
zdi nebo k plotu do 100tis. Kč, což je v kompetenci Výboru RR. Nikdo ze zasedání neměl 
námitek, aby o této investici Výbor rozhodl samostatně bez konzultace se členy RR či 
delegáty, což by celou věc jenom prodlužovalo, pouze byl Výbor požádán o průběžné 
informování. 

 

• Pracovní skupina pro nadané děti – Jana Panochová, která pracovní skupinu vede, 
informovala, že na I. stupni evidují cca 26 nadaných dětí. Zájem o vytvoření zvláštní dětské 
skupiny „Koumáci“ projevilo 10 rodičů, kteří chtějí aktivně své nadané, zvídavé děti rozvíjet. 
Proběhlo již několik setkání, děti hrají deskové hry. Plánuje se speciální „klub“ s externím 
lektorem, měl by formu placeného kroužku.  
 
Pro děti se speciálními potřebami se plánuje Kavárna pro rodiče.  
Pro děti s vysokým IQ pak spolupráce s Menzou ČR.  

 

5.  DALŠÍ ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ  
Datum dalšího zasedání byl předběžně stanoven na 31. 5. 2022.  

 
Zasedání skončilo v 19.40 hod.  
 
V Praze dne 15. února 2022 
 
 
………………………………    ……………………………….. 
Zuzana Kalivodová   Jana Mašínová 
zapisovatelka     předsedkyně zasedání 
 
KONTAKTY RADY RODIČŮ 

Předsedkyně: Jana Mašínová – jana.masinova@gmail.com 

Tajemnice:  Jana Knappová – jana.hradecna@email.cz 

Pokladní:  Lenka Neuvirtová – lenka@neuvirt.eu 

Akční skupiny:   STRVOVÁNÍ – cihakova.jitka@seznam.cz 
ZAHRADA – jana.hradecna@email.cz 
KOUMÁCI – jana.panochova@email.cz 

Webové stránky: https://www.fzs-chlupa.cz/rada-rodicu/ 

BANKOVNÍ ÚČET 

Číslo účtu: 
VS 

2401865258 / 2010 
Číslo třídy (např. 1A = 11, 5C  = 53) + číslo žáka v třídním výkazu 

 


